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Radny Marek Sobieraj złożył interpelację do Prezydenta Miasta Krakowa. W jakiej sprawie interpeluje?

Odpowiedź poniżej.

Radny Marek Sobieraj złożył interpelację w sprawie altany dla Szkoły Podstawowej nr 132. - W

imieniu rady rodziców, oraz uczniów uczęszczających do Szkoły Podstawowej nr 132 im. Św.

Benedykta z Nursji w Krakowie proszę o wsparcie finansowe w realizacji projektu budowy

wolnostojącego zadaszenia. Altana miałaby służyć uczniom szkoły jako miejsce do odbywania

zajęć na świeżym powietrzu oraz spędzania czasu podczas przerw, jak również dodatkowej

korzyści w postaci przestrzeni, która zapewni im możliwość integracji podczas przerwy

śniadaniowej. Szacowany koszt to około 27 tys. zł – pisze radny i do interpelacji załącza pismo z

prośbą rady rodziców.
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